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Biedrības “Latvijas Slēpošanas federācija” (turpmāk - LSF) 
Reģ. nr. 40008023069 

Biedru sapulces 
PROTOKOLS Nr. KOPS/2024/1 

 

2024. gada 30. maijā plkst. 16:30 

Rīgā, Ūnijas ielā 14, alternatīvo un ekstrēmo sporta veidu centrā “The Spot” 

 

Piedalās LSF biedri, ar balss tiesībām:  

Nr. Nosaukums Reģ. nr. Pārstāvis 
Pārstāvības 
pamatojums 

1. Cēsu novada pašvaldība 90000031048 Dzintars Balodis Pilnvara 

2. Viļakas novada pašvaldība 90009115618   

3. Siguldas novada pašvaldība 90000048152 Mārtiņš Pavlovskis Pilnvara 

4. Madonas novada pašvaldība 90000054572 Gunārs Ikaunieks Pilnvara 

5. Sporta skola "Arkādija" 90002202793   

6. Biedrība “All-Round Ski Team” 40008324762 Lauris Kaparkalējs Statūti 

7. Biedrība “Sporta Klubs Kore” 40008028831 Jānis Korde Statūti 

8. Biedrība “SK Pantera” 40008087089 Mārtiņš Pavlovskis Pilnvara 

9. Biedrība “Sporta Klubs Ziemeļpols” 50008075931   

10. Biedrība "Sporta klubs "Apex"" 40008139319 Kristīne Cera Statūti 

11. Biedrība “Sporta Klubs “ASI”” 40008127165   

12. Biedrība “Sporta klubs Virsotne” 40008179379 Kristaps Zvejnieks Pilnvara 

13. Biedrība “Snow feel” 40008177700   

14. 
Biedrība “Sporta klubs  
WHITE RUSH” 

40008280792   

15. Biedrība “N57” 40008268499 Ulla Ģērmane Pilnvara 

16. Biedrība “MARBEL SKI TEAM” 40008312481 Betija Burkovska Statūti 

17. 
Biedrība “Sporta klubs “Lidojošais 
slēpotājs”” 

40008108484 Agnese Amoliņa Pilnvara 

18. 
Biedrība “Ogres Ziemeļu divcīņas 
klubs "OZDK"” 

40008252962 Margarita Sokolova Statūti 

19. Biedrība “Lidozols” 40008270493 Agnese Amoliņa Statūti 

20. Biedrība “Ogres Stari” 40008325772   

21. Biedrība "B.XC.S" 40008137021 Agnese Amoliņa Pilnvara 

 

Kopējais biedrības biedru skaits – 21. Septiņi biedri (Viļakas novada pašvaldība, Sporta skola 
"Arkādija", biedrība “Sporta Klubs Ziemeļpols”, biedrība “Sporta Klubs “ASI””, biedrība “Snow feel”, 
biedrība “Sporta klubs WHITE RUSH un biedrība “Ogres Stari”) LSF biedru kopsapulcē nav 
pārstāvēti. 

 

Valdes locekļi: Dinārs Doršs, Gunārs Ikaunieks, Jānis Puida, Einārs Lansmanis, Daniels Fogelis 

Piedalās: LSF ģenerālsekretārs Agris Raugulis, grāmatvede Laila Liniņa, sporta organizatore Laura 
Šķibuste 

Viesi: Aelita Krasiļščikova 

 

LSF gadskārtējo biedru sapulci sasauca LSF valde. Paziņojums par sapulci izsludināts 2024. gada 
16. maijā LSF mājas lapā www.infoski.lv un 2024. gada 16. maijā elektroniski nosūtīts visiem 
biedriem.  

  

http://oldlm.lm.gov.lv/lv/darba-devejiem/profesiju-klasifikators
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Izsludinātā dienas kārtība 

 

1. Biedru sapulces atklāšana  16-30 
2. Biedru sapulces vadības vēlēšanas 16-35 
3. Mandātu komisijas ziņojums 16-40 
4. Darba kārtības apstiprināšana 16-43 
5. Informācija par darbu atskaites periodā:  
 5.1. tramplīnlēkšana, divcīņa 16-45 
 5.2. snovbords, frīst. slēpošana 17-00 
 5.3. distanču slēpošana 17-15 
 5.4. kalnu slēpošana 

5.5. LSF 
17-30 
17-45 

6. LSF finanšu pārskats 18-00 
7. Debates 18-05 
8. Biedru sapulces noslēgums 18-20 

 

1. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs atklāj LSF biedru sapulci.  

 
2. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs ierosina par sapulces vadītāju iecelt Dināru Doršu, mandātu komisijā par balsu skaitītājiem 
Lailu Liniņu un Agri Rauguli, par protokolisti - Lauru Šķibusti.  

Par Pret Atturas 

12 0 0 

NOLEMJ: 

2.1. par LSF biedru sapulces vadītāju iecelt Dināru Doršu, par balsu skaitītājiem Lailu Liniņu 
un Agri Rauguli, par protokolisti - Lauru Šķibusti.  

 

3. Izteicās: D. Doršs, A. Raugulis 

A. Raugulis informē, ka LSF uz šīs biedru sapulces norises brīdi LSF ir 21 biedri, no tiem šajā biedru 
sapulcē pārstāvēti 12 biedri, līdz ar to sapulce ir lemttiesīga. Informē, ka no 21 LSF biedra 6 biedri 
pārstāv distanču slēpošanu, 5 biedri pārstāv tramplīnu un ziemeļu divcīņu, 11 - kalnu slēpošanu. 
Nosauc biedrus, kuri šajā biedru sapulcē ir pārstāvēti.  

Par Pret Atturas 

12 0 0 

NOLEMJ: 

3.1. pieņemt zināšanai mandātu komisijas ziņojumu. 

 

4. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs lūdz balsot par darba kārtības redakciju, kas iepriekš bija izsludināta un izsūtīta biedriem. 
Jautā, vai kādam ir kas iebilstams vai papildināms.  

Par Pret Atturas 

12 0 0 

NOLEMJ: 

4.1. apstiprināt iepriekš izsludināto darba kārtību.  
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5. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs dod vārdu M. Sokolovai.  

 

5.1. Izteicās: M. Sokolova, D. Doršs 

M. Sokolova atskatās uz iepriekšējo sezonu. Informē, ka uz šo brīdi tramplīnlēkšanā un ziemeļu 
divcīņā ir pieci sporta klubi, kas ir LSF biedri. Informē, ka pagājušajā sezonā norisinājušās pirmās 
Latvijas meistarsacīkstes lēkšanā ar slēpēm un ziemeļu divcīņā. Dalībnieku nebija daudz, bet 
dalībnieki uzrādījuši labu sniegumu. Gandrīz visi Latvijas klubu sportisti piedalījās arī jauniešu kausa 
sacensībās Igaunijā. Informē, ka sadarbībā ar LSF ir iesniegts apjomīgs  ziemeļu divcīņas projekts, 
kas, cerams, tiks atbalstīts un īstenots.  

D. Doršs papildina, ka arī uz priekšu tiek plānotas arī Latvijas meistarsacīkšu sacensības, kas ļaus 
sporta veidiem attīstīties.  

Par Pret Atturas 

13 0 0 
NOLEMJ: 

5.1.1. pieņemt zināšanai M. Sokolovas sniegto informāciju par darbu tramplīnlēkšanā un 
ziemeļu divcīņā. 

 

5.2. Izteicās: E. Lansmanis, A. Raugulis, D. Doršs  

E. Lansmanis atskatās uz pagājušo sezonu snovbordā un frīstaila slēpošanā. Sezona bijusi 
veiksmīga, daļēji arī pateicoties sadarbībai ar Lietuvas organizatoriem. Plāno vienoties par sadarbību 
arī ar Igaunijas sportistiem un cer nākotnē rīkot Baltijas tūri. Informē par notikušajiem pasākumiem, 
t.sk. “FIS Rail Event” Grīziņkalnā, kas ir jauns sporta veids FIS. Šo disciplīnu var organizēt gandrīz 
jebkurā vietā, tā ir ērta rīkotājiem un mūsu lokācijai vispateicīgākā. Arī FIS to ir pamanījis. Notiek 
darbs pie izlases, tās dalības sacensībās un nometnēm. Pateicoties tam, ka tiek rīkotas FIS 
sacensības, snovbordā aktīvi startē 18 sportisti un frīstaila slēpošanā - 23 sportisti. Laba sadarbība 
izveidojusies ar sponsoru SIA “Pipelife Latvia”, kas iedeva plastmasas cauruļvadus sacensību trases 
aprīkošanai 5 tūkstošu eiro vērtībā, kā arī ar apdrošināšanas uzņēmumu “Balcia Insurance SE”, kas 
arī sponsorēja 5 tūkstošus eiro. Papildus tam bija arī FIS un IZM finansējums, kas kopā veidoja 
aptuveni 70 tūkstošu eiro finansējumu snovbordā un frīstaila slēpošanā šajā sezonā. Ieguldītais 
darbs liek ticēt, ka nākamajā sezonā šo budžetu varētu saglabāt, rīkot vairāk treniņus un nometnes 
izlasei, kā arī rīkot vairāk sacensību. Iesaistīto personu sacensību rīkošanā ir maz, vieni un tie paši 
cilvēki paši ir sportisti, paši arī rīkotāji un arī, piemēram, piedalās balvu izgatavošanā, bet ir cerība, 
ka nākamajā sezonā varētu Latvijā rīkot Rail Event Eiropas posmu sezonas sākumā decembrī Rīgā 
(Grīziņkalnā vai Bastejkalnā) ar mūziku un gaismām, kas varētu labi atklāt sezonu.  

Atzinīgi izsakās par sportistiem - Evelīnu Kordi (16 g.v.), kas dzīvo Šveicē un aktīvi trenējas. Evelīna 
nākamajā sezonā varētu parādīties jau Top 6. Ir ari divi sportisti, kas dzīvo Norvēģijā un piedalās arī 
izlases aktivitātēs un sacensībās Latvijā. Jaunākais no kandidātiem nākamajā gadā ir kandidāts uz 
EYOF. Sportiste Sandra Gabriela Caune dzīvo Skotijā, trenējas uz mākslīgā plastikāta seguma un 
uzrāda labus rezultātus.  

Snovbordkrosā arī ir perspektīvs sportists – Drū Pauels. Drū šajā sezonā nebija tik labi rezultāti, taču 
pats uzskata, ka sezona bijusi ļoti laba. Evelīnas Kordes tēvs Edijs Korde arī veiksmīgi startē 
sacensībās snovborda slaloma disciplīnā. Stāsta, ka tendence, kurā arvien lielākā vecumā sportisti 
atgriežas brīvā stila sporta veidos, ir laba motivācija jauniešiem.  

D. Doršs atzinīgi izsakās par snovborda un frīstaila slēpošanas pozitīvo pozicionējumu sociālajos 
medijos.  

Par Pret Atturas 

14 0 0 
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NOLEMJ: 

5.2.1. pieņemt zināšanai E. Lansmaņa sniegto informāciju par darbu snovbordā un frīstaila 
slēpošanā atskaites periodā. 

 

5.3. Izteicās: J. Puida, G. Ikaunieks 

J. Puida atskatās uz iepriekšējās sezonas notikumiem – nometnēm, sacensībām, pasākumiem.  
Vasaras sezonā notikuši trīs Latvijas Čempionāta posmi rolleroslēpošanā, kuros kopumā piedalījās 
313 sportisti, no tiem 117 bija jaunāki par U12 vecumu. Notika arī Pasaules Kausa sacensības 
rollerslēpošanā Madonā, tajā piedalījās 140 sportisti, no tiem 28 sportisti no Latvijas. Informē par 
Latvijas sportistu sasniegumiem Pasaules Kausa sacensībās. Rollerslēpošanas izlase vasarā 
piedalījās Pasaules Kausa sacensībās Itālijā un tur uzrādīja ļoti labus rezultātus. Vasarā jau otro 
gadu darbojās distanču slēpošanas izlase un treneri.  

Ziemas sezonā Latvijas Čempionāts notika trīs posmos. Diemžēl bija problēmas ar sniegu un nācās 
koriģēt kalendāru, taču sacensībās kopumā piedalījās 520 sportisti, no tiem 180 sportistu bija jaunāki 
par U12 vecumposmu. Informē, ka LSF bija jāsaliek kopā sportistu reģistru par 2022. gadu un tika 
konstatēts, ka distanču slēpošanas sacensībās 2022. gadā piedalījās 1433 sportisti.  

Pasaules Kausa apritē šogad bija seši sportisti, spilgtākie rezultāti – Patrīcijai Eidukai. Informē, ka 
par viņu šogad pirmizrādi piedzīvoja arī dokumentāla filma, kas tika filmēta piecus gadus. Par filmu 
ir labas atsauksmes ne tikai no Latvijas sportā iesaistītajiem cilvēkiem, bet arī no pasaules 
sportistiem.  

Informē arī par citām sacensībām, to dalībniekiem – YOG, Skandināvijas Kauss u.c. Kopumā 
dažādās FIS sacensībās no Latvijas iedalījušies 60 sportisti, šāds skaits daļēji ir tāpēc, ka Latvijas 
Čempionāts ir FIS statusā. LSF sportisti ir arī LOV sastāvā, nākamajā sezonā LOV būs septiņi 
distanču slēpošanas sportisti. Informē par distanču slēpošanas biedriem LSF - šajā sezonā klāt nācis 
klāt jauns biedrs – biedrība “All-Round Ski Team”.  

G. Ikaunieks uzsver, ka viņam ir prieks, ka izdodas izpildīt nospraustos mērķos un notiek sporta 
veida attīstība. Arvien izdodas organizēt Pasaules Čempionāta vai Pasaules Kausa sacensības 
rollerslēpošanā, un mūsu sportisti uzrāda vērā ņemamus rezultātus, sportistu skaits pieaug. Pēdējās 
ziemas kūstošā sniega dēļ organizatori un LSF saskaras ar izaicinājumiem sacensību rīkošanā, tas 
attiecas uz sezonas pēdējām sacensībām, kad sacensības nācies arī atcelt, piemēram, “Apkārt 
Alaukstam” nenotika. Arī par pārējiem LSF sporta veidiem priecājas, ka notiek attīstība. Mudina 
aicināt klubus sakārtot un iesniegt dalībnieku protokolus, lai palīdzētu veicināt sporta veidu attīstību. 
Prieks, ka sportiskā latiņa kāpj, ir labi rezultāti, atzinīgi izceļ Patrīcijas Eidukas un Dženiferas 
Ģērmanes labos rezultātus. Arī citiem LSF sporta veidiem novēl izdošanos un attīstību.  

Par Pret Atturas 

14 0 0 
NOLEMJ: 

5.3.1. pieņemt zināšanai J. Puidas sniegto informāciju par darbu distanču slēpošanā atskaites 
periodā. 

 

5.4. Izteicās: D. Fogelis, D. Doršs 

D. Fogelis informē, ka sezona pagājusi labi, notikuši seši Baltijas Kausa posmi. Skaidro, ka Siguldas 
posmi bijuši ļoti izaicinoši sniega trūkuma dēļ, pasakās K. Zvejniekam par iesaisti rīkošanā. Pasakās 
arī Betijai Burkovskai un Annai Bondarei par Vilciņa Kausa rīkošanu, sezonā notika pieci posmi, bijis 
liels dalībnieku skaitu – dažos posmos ap 200.  

Informē par sportistu sniegumu un rezultātiem iepriekšējā sezonā. YOG Dienvidkorejā piedalījās divi 
kalnu slēpošanas sportisti – Frīda Saļņikova un Pauls Pēteris Prancāns, informē par viņu rezultātiem. 
Pasakās par labo sniegumu viņas lieliskajiem sasniegumiem Dženiferai Ģērmanei un mammai Ullai 
Ģērmanei.  
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Ieskicē nākamo sezonu, kalnu slēpošanā uzsvars tiks likts uz FIS Pasaules Čempionātu, kas notiks 
Austrijā.  

Atskatās arī uz fiziskās sagatavotības sacensībām, kas tika rīkotas rudenī. Tās iepriekšējā sezonā 
bija ieliktas kā vienas no ranga sacensībām. Treneri un vecāki izteikuši negatīvas piezīmes 
tiesnešiem. Lūdz šo jautājumu pārrunāt klubos un ar vecākiem, lai no šādām situācijām izvairītos.  

D. Doršs papildina D. Fogeļo teikto. Sezona bijusi spraiga un izaicinoša. Pirms gada pieņēmis 
izaicinājumu strādāt starptautiskajā akadēmijā un nav bijis pārliecināts, vai turpināt darbu LSF. 
Uzskata, ka šīs sezonas noslēgumā sakārtojās norises kalnu slēpošanā, pasakās par darbu D. 
Fogelim, kas iesaistījies vairāk lokālā mēroga sacensībās, lai D. Doršs varētu vairāk koncentrēties 
uz starptautisko pusi. Pasakās arī A. Raugulim par būtisko iesaisti.  

Sacensībās, ko rīkoja LSF kalnu slēpošanā Latvijā, Lietuvā, Itālijā piedalījās 724 dalībnieki no 44 
valstī, neskaitot U10 jeb Vilciņa Kausu. Lēš, ka kopā sezonā LSF rīkotās sacensībās varētu būt 
piedalījušies ap 940 dalībniekiem. Informē, ka brīdī, kad uzsācis darbu starptautiskajā akadēmijā, 
sācis diskusiju arī par Dženiferas Ģērmanes atbalstu. Arī Dženiferai bijis jāpieņem lēmumu par 
komandas maiņu, bet tas ir nesis labus rezultātus, cer, ka šī veiksmīgā sadarbība rezultēsies labos 
rezultātos arī turpmāk. LSF kā federācija un starptautiskā akadēmija APEX ir partneri un līdzdarbojas 
sporta bāzē Itālijā, kurā LSF rīko sacensības, kā arī izved programmu Latvijas izlases sportistiem. 

Skaidro, ka LSF rīkotās sacensības, kas tiek rīkotas ārpus Latvijas, notiek ar arvien spēcīgāku 
sportistu dalību, tāpēc ir jādomā par Latvijas saecnsību rīkošanu, dažādiem līmeņiem un sportistu 
kategorijām. Uzskata, ka būtu jārīko vairāk junioru līmeņa sacensību, kas ir vairāk atbilstošas mūsu 
vairākumam sportistu. Sadarbība ar Itālijas apvidu Val di Fassa nozīmē papildus treniņu iespējas 
mūsu labākajiem sportistiem, t.i. izlases sportistiem. Iepriekšējā sezonā noticis izlases programmas 
pilotprojekts, kas bijis pozitīvs sportistiem. Informē par līdzšinējo izlases sportistu treniņu un 
sacensību procesu, daļu līdzfinansē LSF, daļa ir sportistu līdzfinansējums. Lelde Gasūna ir 
uzņēmusies vadīt kalnu slēpošanas izlases procesu un aktivitātes 24/25. gada sezonā. 

Atzinīgi izsakās par LSF piesaistīto fotogrāfi Emīliju Škapari, kas palīdz atspoguļot sporta veida 
aktivitātes un veidot labu publicitāti.  

Par Pret Atturas 

14 0 0 
NOLEMJ: 

5.4.1. pieņemt zināšanai D. Fogeļa sniegto informāciju par darbu kalnu slēpošanā atskaites 
periodā. 

 

5.5. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs informē, ka LSF Latvijā ir viena no prioritārajām federācijām, tās pārraudzībā ir pieci dažādi 
sporta veidi, kas kopā veido vienu federāciju. Informē par valsts piešķirto finansējumu no IZM, kas 
2024. gadā ir lielāks, taču nebūs finansējuma no LSFP. Pieaugums kā prioritārajai federācijai pret 
iepriekšējo gadu nedaudz lielāks par 1500 eiro, taču, ja LSF nebūtu prioritārā federācija, kritums būtu 
bijis ap 70 tūkstošiem. Tas ir jāņem vērā, plānojot nākamās sezonas. 2023./2024. gada sezonā LSF 
izdevies sarīkot 49 sacensības FIS statusā. Būtu bijušas 50, bet vienās finišēja tikai viens FIS 
sportists, ja būtu bijuši divi, arī tās tiktu ieskaitītas. Jāturpina rīkot FIS sacensības, jo no tā tieši 
atkarīgs LSF budžets. Informē par šī brīža situāciju un sadarbību ar LOK un LOV.  

Informē par konfliktu un tiesvedību ar I. Bikši, kas joprojām nav atrisināts un joprojām tiek izskatīts 
tiesā. Informē arī par situāciju ar pilsonības jautājumu nepilngadīgam sportistam, kurš dzīvo Latvijā, 
bet ir Krievijas pilsonis. Viņš ir repatriants, vēl nav oficiāli ieguvis pilsonību, lai arī iesniedzis 
dokumentus. Tā kā viņš mācās Latvijas skolā, viņš ir tiesīgs piedalīties sacensībās. Tā kā par šo 
faktu tika iesniegta sūdzība, tika pieņemts lēmums pārrēķināt sacensību rezultātus un apbalvot secīgi 
nākamos sportistus. LSF valde arī pārskatīja un precizēja LSF sportista deklarāciju, atgādina arī par 
dokumentu LSF Droša sporta politika, kas ir saistošs treneriem, sportistiem, rīkotājiem, 
brīvprātīgajiem un visiem, kas iesaistīti sacensību procesā. Lūdz visus vēlreiz iepazīties, vasarā lūgs 
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visiem biedriem no jauna parakstīt LSF deklarācijas un LSF Droša sporta politiku, lai palīdzētu 
pasargāt LSF un tās pārraudzībā esošos sporta veidus.  

Informē, ka distanču slēpošanai Latvijā šogad aprit 100 gadi - tieši 100 gadus atpakaļ ir noticis pirmais 
LČ distanču slēpošanā. Dienā pirms kopsapulces notikusi sapulce un nolemts šim svinīgajam 
notikumam par godu rīkot pasākumu 20. jūlijā, kas notiks vienā laikā ar PK rollerslēpošanā.  

Par Pret Atturas 

14 0 0 
NOLEMJ: 

5.5.1. pieņemt zināšanai D. Dorša sniegto informāciju par darbu LSF atskaites periodā. 

 

6. Izteicās: D. Doršs, L. Liniņa 

D. Doršs informē, ka klātesošajiem izdalīti finanšu pārskati par laika periodu no iepriekšējās biedru 
sapulces 01.06.2023. līdz 30.05.2024. Īsi informē par dokumenta saturu un iekļautajām pozīcijām. 
Informē, ka grāmatvedības gada pārskats likumā noteiktajā termiņā ir iesniegts VID, šīs pārskats 
atspoguļo finanšu plūsmu – ieņēmumus un izdevumus par pilnu sezonu.  

Atgādina par iepriekšējās kopsapulces lēmumu LSF valdes locekļi, izņemot E. Lansmani, saņem 
ikmēneša atalgojumu vienas minimālās mēnešalgas apmērā.  

Par Pret Atturas 

14 0 0 
NOLEMJ: 

6.1. apstiprināt LSF finanšu pārskatu par laika periodu 01.06.2023. - 30.05.2024.  

 

7. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs informē, ka varam pāriet pie debatēm. Jautā vai kāds vēlas izteikties par kādu jautājumu.  

 

Debašu nav. 

 

8. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs informē, ka visi darba kārtības jautājumi ir izskatīti. Paziņo biedru sapulci par slēgtu. 

 

Sapulce beidzas plkst. 17:50. 

 

LSF valdes priekšsēdētājs       Dinārs Doršs 

 

Protokoliste          Laura Šķibuste  


